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Till Miljö- och energidepartementet 
 
 
Svar på remiss rörande förordning om reduktion av växthusgasutsläpp genom 
inblandning av biodrivmedel i bensin och dieselbränslen 
 
Vi har tagit del av förordningen och har inga invändningar mot innehållet. Vi vill 
emellertid i sammanhanget påminna om vår uppfattning att de föreslagna kvotnivåerna 
är för lågt satta. Det gäller särskilt kvotnivån för bensin. Den måste höjas av två skäl:  
. För att stimulera en snabbare övergång till E10.  
. För att ge plats för ökad inblandning av bio-bensin. Ett par olika distributörer har idag 
inblandning av bio-bensin i delar av landet vilket visar att här finns en möjlighet att 
minska användningen av fossil bensin utöver den beräknade kvoten.  
Vi anser att den här frågan inte kan anstå till den planerade kontrollstationen.  
 
Vi stödjer förslaget att ha en högre reduktionspliktsavgift för bensin än för diesel.  
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